
 
 

Sak 5. Kretssekretærstillingen 
 

I forbindelse med at kretsen fra høsten 2024 trenger ny kretssekretær, ønsker vi å se 
på muligheten for å utvide stillingen. I dag er stillingen hovedsakelig administrativ. 
Det er ønske om å gjøre stillingen større, der kretssekretæren også får ansvaret for 
medlemsvekst. Her vil hovedoppgaver være vekstarbeid i eksisterende og nye 
grupper. Videre tilrettelegge for økt aktivitet i kretsen med å planlegge 
patruljeførerkurs, ledersamlinger og rekrutteringstiltak. 

Kretsstyret har diskutert temaet på siste styremøte. Styret kom frem til at det kan 
være aktuelt for kretsen da vi ser at det er vanskelig å få noen til å ta på seg 
arrangementer. Kretsen har tidligere vært med i vekstprosjektet som omfattet 
«Østlandskretsene». Erfaringen fra det prosjektet var blandet. Man ser blant annet at 
det er personavhengig. Videre er erfaringene at det ikke må deles på for mange 
kretser og bli for store avstander. Kretsleder er i samtale med Asker og Bærum og 
Romerike krets for å høre om de vil være interessert i å samarbeide om en 
vekstsekretær.  

Forbundet ønsker å satse ekstra på kretssekretærer, og ha mer fokus på ekspansjon 
og medlemsvekst. Tanken er å ha en større stilling, og slå sammen ressurser fra flere 
kretser. Forbundet ønsker å teste om flere/større ansattressurser i kretsene kan bidra 
til å snu trenden med synkende medlemstall.  

 


